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2011-04-13 
 
Eto, Bog i po krivom piše: nakon mnogih Čičkovih spornih postupaka i stavova, omakla mu 
se i istina pa je nastradao. 
 
EČ 
 
From: Mirjana Majnarić  
Sent: Wednesday, April 13, 2011 7:40 AM 
Subject: FW: Čičak: Komunistički klan vlada pravosuñem, medije vode djeca oficira JNA, Udbe i KOS-a 

Ipress.hr/ Čičak: Komunisti čki klan vlada pravosuñem, medije vode djeca 
oficira JNA, Udbe i KOS-a /Objavljeno: 07.04.2011. 

Čičak: Komunisti čki klan vlada pravosuñem, 
medije vode djeca oficira JNA, Udbe i KOS-a 

                                   (slijedi komentar Ante Rokova Jadrijevića !) 

Predsjednik HHO-a Ivan Zvonimir Čičak izjavio je za najnoviji dvotjednik "Vijenac" da 
medije i dvadeset godina nakon pada komunizma u Hrvatskoj vode izdanci jugoslavenske 
komunističke omladinske štampe, djeca oficira JNA, Udbe i KOS-a i drugih 
komunističkih kadrova te da je njima demokracija ono što oni kažu da je demokracija. 

Čičak u razgovoru naslovljenu "Hrvatskom vladaju potomci komunista"  tvrdi da mediji 
funkcioniraju po načelu senzacionalizma i potrebe za što većim isticanjem negativnosti te 
da su danas znatno više cenzurirani i zatvoreni, ali na suptilniji način nego u Tuñmanovo doba. 

"Medijima osnovni ton daju novinari koji se služe govorom mržnje i lažima" , izjavio je 
Čičak, rekavši da pisani mediji "funkcioniraju prema ideološkoj matrici", da u njima "vlada 
cenzura i huškački govor mržnje" i unaprijed se zna tko je "naš" il i "njihov" . Pritom je 
rekao kako je zbog "sustavne cenzure i neokomunističkog ideologijskog okvira u kojem se ne 
nalazi dao otkaz". 

Čičak je za "Vijenac" kazao da je neposredni povod njegovom otkazu u Jutarnjem listu 
bila kolumna u kojoj je napisao da je otac sadašnjeg predsjednika države bio glavni 
egzekutor za izbacivanja i uhićenja nepoćudnih članova Saveza komunista. 

"Bila je to moja kolumna od 6. veljače 2010. u kojoj sam, govoreći o olovnim vremenima 1972. 
napisao: U prvih šest mjeseci 1972. iz Saveza komunista je isključeno oko 1150 članova. 
Glavni naredbodavac je bio Vladimir Bakari ć, 

 a glavni egzekutor za izbacivanja, hapšenja i pripreme optužnica bio je Ante Josipović, 
otac novog predsjednika Ive Josipovića", napisao je Čičak, 

 navodeći da se Ante Josipović "kao predstavnik Partije nalazio na čelu komisije koja je 
provodila u djelo liste za odstrel koje je radio Bakari ć".  

"U procesu obračuna s "proustaškom" Maticom hrvatskom i studentima, koji su radili na 
uspostavi države po uzoru na Pavelićevu, što je rekao drug Tito u Karañorñevu 1971., izmeñu 
ostaloga saslušano je 50 tisuća članova Matice Hrvatske. 
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 Pohapšene su i osuñene stotine ljudi“ , rekao je Čičak u intervjuu "Vijencu". 

Po njegovim riječima "komunisti čki klan" i danas kontrolira pravosu ñe i zbog njegova 
djelovanja Hrvatska ima problema s ulaskom u EU. 

"Bio sam protivnik lustracije i to je moja velika p ogreška", rekao je,  

dodavši kako se zato danas za predsjednika Državnoga sudbenog vijeća vraća onaj koji nije 
prošao za predsjednika Vrhovnog suda, jer je pred sam kraj komunisti čkog režima ljude 
osuñivao u političkim procesima. 

Čičak smatra kako je od suñenja osobama važnije suñenje komunizmu kao zlu. "To je ono što 
čini EU. A u nas sve ide obrnuto, pa umjesto suñenja komunizmu, u nas se komunizam 
glorificira" , ustvrdio je, podsjetivši da je HHO prije dvije godine na tiskovnoj konferenciji 
podastro dokaze o komunističkim zločinima, nakon čega su počeli napadi na HHO, a da su 
njega nazivali nadriforenzičarom. 

"Mi u HHO-u smo da se svi grobovi iskopaju, izbroji koliko je ljudi ubijeno kako se više 
ne bi moglo lagati, pokopa kao ljude i obilježi mjesto stradanja i pokopa", izjavio je, 
dodavši kako je ideja o nekoj zajedničkoj grobnici na Krbavskom polju za njega morbidna. 

Predsjednik HHO-a rekao je kako je prije otprilike godinu dana predao mjerodavnima 'non 
paper' HHO-a o Plivi. "Do danas nismo dobili odgovore od tijela vlasti i ne znam tko 
blokira tu istragu" , izjavio je Čičak, spominjući mnoga imena, u opširnu razgovoru za 
"Vijenac", književni list za umjetnost, kulturu i znanost, nakladnik kojega je Matica hrvatska.  

 (Hina/iPress) 

******  

Komentar (A.R.J.): 

Podsjećam na moj stari tekst ‘Tko je pravi gospodar kaosa u hrvatskom pravosuñu’  od prije 
skoro šest godina, točnije od  6. srpnja 2005.g., kako bih ovdje i sada sjajno potvrdio naslov 
Čičkovog teksta i tako potvrdio kako se ama baš ništa nije promijenilo u “našem” 
hrvatskom ‘krivosuñu’ , kojem je na čelu član opskurnog ‘Komunističkog klana koji vlada 
pravosuñem’, bivši ‘drug’ Branko Hrvatin , sin jednog bivšeg komunističkog moćnika iz 
Vineža kod Labina u Istri (istog onog Vineža u koji su labinski partizani bacili 84 Talijana, ali i 
nekoliko Hrvata krajem rujna i početkom listopada 1943.g.).  

Citirat ću ovdje samo dio tog mog opširnog teksta, koji se i dandanas može pročitati na mojem 
drugom blogu OHRANA Semper Paratus, na kome je konačno i objavljen – ali tek 6. svibnja 
2009.: 

'UDBA je «gospodar kaosa» u cijelom našem sudskom sistemu, a posebno je to 
izraženo u našem Županijskom sudu u Puli, čiji je predsjednik dr.sci. Aldo Radolović 
(premda ni Općinski sud u Puli, čiji je predsjednik g. Bruno Čohilj umiješan u gotovo svaki 
zemljišno-knjižni kriminal i skandal na jugu Istre, nije mnogo bolji). To ja osobno vrlo dobro 
znam, jer još pamtim sva imena i prezimena onih koji su me «isljeñivali» i osudili na godinu 
dana zatvora 1983.g. u tom bivšem Okružnom sudu u Puli zbog političkog «delikta mišljenja» 
(po zloglasno m čl. 133. KZ SFRJ), premda je to bilo još daleke 1982/83. g. Sada po istim 
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prezimenima vidim da se tamo ugnijezdio njihov brojni udbaški podmaladak (naročito u 
županijskom državnom odvjetništvu). Što onda očekivati od tog i takvog suda u Puli?!      

Podsjetimo se malo: UDBA je bila čvrsto instalirana u bivši jugo-srpski sudski sistem, 
pogotovu u Hrvatskoj, a naročito u Puli. Hrvatska je bila tretirana kao srpska ratna stečevina, 
odnosno «bratska» srpska kolonija. Propašću njihove «Velike Srboslavije», koja se slabo 
prikrivala pod imenom «Jugoslavije», njihova UDBA (u kojoj su, nažalost, participirale i neke 
izroñene hrvatske marionete!) ostala je bez novčane baze. Kamo je onda nestao taj ogromni 
ljudski mehanizam? On uopće nije nestao, nego se «restrukturirao»! UDBA je, naime, bila 
visoko sofisticirana i visoko specijalizirana ustanova, koja je pri svom hijerarhijskom 
(uličarskom) dnu imala poseban odjel za bavljenje najunosni-jim kriminalom, dakle švercem i 
raspačivanjem droge, švercom oružja, prostitucijom, trgovinom «bijelim robljem», itd. To se 
ulično zvalo UDBOMAFIJA! Upravo to «dragocjeno» iskustvo je UDBI u Hrvatskoj 
poslužilo kao pojas za spašavanje! Evo kako. 

            UDBOMAFIJA  je bila ta plodna grana koja je spasila UDBU u najtežim trenucima i 
godinama krvavog raspada Jugoslavije. Ona je na sebe preuzela financiranje cijele UDBE. 
Naime, UDBA je iskoristila ratnu pometnju, te je iz zatvora pustila svoje stare poznanike iz 
hrvatskog kriminalnog podzemlja. Oni su zajedno i hitno organizirali vrlo unosan šverc oružja 
(ali i pojačali sve druge grane unosnog kriminala), a na ruku im je išla činjenica što je Hrvatska 
bila pod embargom uvoza oružja, koji su nam nametnuli Englezi i Amerikanci. Dakako, bilo je 
tu i brojnih nesporazuma, te je znatan broj kriminalaca-udbomafijaša bivao «greškom» 
hapše n i zatvaran. Tada su na djelo stupali oni udbaši koji su se u meñuvremenu bili pritajili po 
našim sudovima. Oni su spriječavali i opstruirali istrage protiv svojih udbomafijaša. Oni su 
poništavali i opstruirali presude. Oni su i oslobañali svoje bivše i sadašnje pajdaše. A vrlo često 
su i oni sami «kamatarili» druge «kamatare»! Usluga za uslugu. Dakle, kamata na 
kamatu! 

            E, upravo je to jedan od glavnih uzroka (namjerne) blokade, odnosno paralize našeg 
sudskog sistema (mrzim upotrebiti imenicu «pravosuñe», jer ona duboko vrijeña naš 
zdrav razum!). UDBA je brzo uočila mogućnost za pljačkanje i običnih grañana, koji se iz 
nekog trivijalnog razloga nañu na sudu! UDBA se sjetila svog starog (ujedno i «fiškalskog») 
zlatnog pravila: «zakompliciraj, pa vladaj»! I to je ponovo primjenila u našoj novoj sudskoj 
praksi. Najprije je krenulo visokostručno i višekratno kompliciranje pravosudnih zakona, a 
potom se u toj pravnoj praš umi prešlo na podmićivanje – svake vrste. Zato nam današnja 
sudska praksa toliko sliči nekim starim vremenima. Balkanskim. Turskim. 

            Tako je, zbog nedovoljnog prihoda od grubog i tzv. organiziranog kriminala, počelo i 
sudsko pljačkanje običnih grañana, koji su se iz nekog trivijalnog razloga našli na sudu. 
Sudovi uzimaju (odnosno sofisticirano pljačkaju) novac od grañana, a zauzvrat se sudski 
predmeti odugovlače unedogled. Ostvarena «dobit» se onda dijeli unatar «pravne mafije» 
po sudovima, po načelu: «Koliko ti meni, toliko ja tebi! ». Skoro da i nema suda u 
Hrvatskoju kojem ne postoji takav mračni centar moći, obično u vrhu suda (ili iza njegovih 
leña), koji vedri i oblači na to m sudu. To pokazuju i sva ispitivanja javnog mnijenja u 
Hrvatskoj: po korupciji (po kojoj je Hrvatska nažalost na vrlo lošem glasu u Zapadnim 
demokracijama) naš se sudski sistem nalazi na zloglasnom prvom mjestu i to s vrlo visokim 
postotkom od čak 83 posto! 

            Što nam to pokazuje? To nam pokazuje da je naš pravni sistem 

postao kriminalan i kriminogen sam po sebi! On sam štiti kriminal i 

kriminalce, čime ustvari potiče rast kriminala u Hrvatskoj. Stoga 
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kriminal u Hrvatskoj stalno raste, tako da već ugrožava i samu 

opstojnost države i naroda. I to čine ustanove koje bi po svojoj 

zakonskoj funkciji, odnosno dužnosti, morale goniti, kažnjavati i 

suzbijati kriminal. Gdje je tu logika zdravog razuma? Konačno, gdje je 

tu zdrav razum, općenito? 

            Nažalost, naša nova ministrica pravosuña je samo malo zagrebala po koži tog 
našeg udbomafijaškog «pravosuña».  Počela je vrlo dobro i odlučno, a onda je zaustavljena. 
Taj se duboko korumpirani sistem pokazao u praksi daleko jačim od nje i od cijele Vlade g. Ive 
Sanadera. Njene nove «pravosudne inspekcije» su odjednom zamrle i vrlo vjerojatno su već 
raspuštene. To se već primjećuje i po činjenici da vrlo hitno uvedena «tajnost stegovnih 
postupaka protiv (korumpiranih) sudaca na Državnom sudbenom vijeću». A to je učinjeno 
tobože zbog «narušavanja ugleda i dostojanstva sudaca». Glupost! Ugled i dostojanstvo 
nekog suca može narušiti samo on sam osobno, a ne netko drugi sa strane! Pa nisu i ne mogu 
suci biti «svete krave» sistema, a nisu ni «Sveta Obitelj», da im netko drugi mora čuvati oreol 
poštenja i nepristranosti. Nažalost, «Suci su postali stalež za koji ne vrijede zakoni», 
upozorio je nedavno u «Vjesniku» od 28. travnja ove 2005.g. gosp. Krunislav Oluji ć, bivši 
predsjednik našeg Vrhovnog suda. Na to je u «Vjesniku» od 1. srpnja 2005.g. upozorio i gosp. 
Branko Šerić iz Zagreba: «Neovisnost sudaca i o zakonu».  Još ranije, u vel jači 2005.g. isti 
je gospodin u «Vjesniku» napisao: «Presude se donose u kafićima i birtijama, dok se u 
sudnicama samo glumata». To sam prošle godine i sam doživio: od čak 12 suñenja na 
Općinskom sudu u Bujama, četiri su moja suñenja prekinuta i odgoñena već poslije deset ili 
najviše petnaest minuta, bez obzira što sam na neka od njih morao doći iz Pule (gdje radim kao 
profesor u Tehničkoj školi Pula), pa nazad, tako prostački nasamaren! 

            Dakle, zlo je mnogo veće nego što se vidi (na TV i u novinama). Nije li krajnje 
vrijeme da odlučno desakraliziramo naše suce i sutkinje, a i čitavo sudstvo koje se toliko 
profaniralo?!' (završen citat) 

Za kaznu mi je predsjednik Vrhovnog suda R.H. gosp. Branko Hrvatin blokirao sva moja 
nedovršena suñenja, iz 2004.g. i 2005.g., (više od polovice ih je fabricirao sam Općinski 
sud u Bujam svojim odugovlačenjem!), a ono najvažnije kod sutkinje Općinskog suda u 
Bujama gospoñe Tanje Prenc – Kanis delegirao čak u Sl. Požegu – više od 450 km daleko 
od Buja, odnosno od moje kuće !! 

Dakle, gadostima u našem ‘krivosuñu’ nikad kraja! E, pa nećemo više tako! 

Šaljem ovaj tekst ambasadama Njemačke, USA i EU na uvid i na znanje: neka znaju 
kakva politi čka BAGRA nas vodi u EU !!  

Ante Rokov Jadrijević, dipl. ing. 

DNA: 
-ambasadi Republike Njemačke, Zagreb; 
- ambasadi USA, Zagreb; 
- ambasadi EU, Zagreb; 
 


